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7
Renovering af mini-

kunstbane
382.969 3 KEID

Der skal søges 

ejerfuldmagt hos KEID, da 

dræn er en del af KEIDs 

vedligeholdelse.

Boldklubben 

Fremad Valby
Renovering Ny kunstgræs

Boldklubben Fremad Valby anlagde for ca 10 år siden af egne midler en minikunstgræsbane ved siden af vores klubhus, Bevægelseshuset. Det har alle dage været en stor succes, og vores egne medlemmer fra vores små ”smølfer” til vores 

fodbolds-tness kvinder, prostata-hold, parkinson-hold til 60+ hold har ha stor glæde af banen. Banen ligger stort set aldrig stille fordi den indbyder til at alle kan gå ind og spille bold, og det betyder også at mange andre end vores egne 

medlemmer går ind og spiller på banen når den er ledig. Det har selvfølgelig også med årene medført stor slitage på banen. Kunstgræsbanen er slidt ned, ligesom samlinger er revet op så der forekommer bare pletter. Af økonomiske årsager 

valgte man dengang ikke at lægge dræn og det betyder en del vand på banen eer regnvejr, og det har slidt yderligere på banen. Fremad Valby søger derfor om tilskud til en gennemgribende renovering af banen, så - Eksisterende kunstgræs 

ernes og bundmaterialer afgraves til en dybde af 30cm under terræn. Dette skal sikre at dårligt drænende materialer ernes. - Og at der sker opbygning med nyt drænmateriale og kunstgræssystem, der er 4.generation sanddressed og 

dermed er uden gummigranulat.

Julius Andersens Vej 8, 

2450 København SV
Kultur V 382.969 382.969

10 Skinner til sandsække 45.480 3 KEID Ingen bemærkninger
Kampsportsforeni

ngen Chin-gu
Opgradering Etablering af skinne

Kampsportsforeningen Chin-gu søger midler til en loskinne, hvorfra der kan hænge sandsække. Der er allerede monteret én skinne (fra tidligere) i den ene side, og nu søges der midler til en tilsvarende i den anden side. Lige nu står de tunge 

sandsække på gulvet, da der ikke er andetsteds at gøre af dem. Sækkene er meget tunge og skal ved hver træning hænges op i fastmonterede kroge i loet og tages ned igen eer brug, da lokalet også bruges af andre aktører såsom yoga, 

gymnastik, senioridræt og demenshold. Det tager tid fra træningen og fra de mange børn og unge, når de tunge sække skal op og ned ved hver træning, ligesom de er til gene for de øvrige brugere når de står og fylder på gulvet og de falder 

over dem (især de ældre). Med en skinne i loet kommer sækkende væk fra gulvet, ligesom de let kan hives ind og ud vha. torvetræk. Chin-gu er en forening i vækst med, lige nu, knap 200 medlemmer, hvoraf langt størstedelen er børn/unge 

under 25 år. Foreningen holder til på Bavnehøj Idrætsanlæg, der ligger i et socialt belastet område og foreningen er således et holdested for mange af områdets lokale børn og unge. Træner Bayram formår at fastholde de unge til 

kampsporten og har et ønske om fortsat at kunne tage ere unge ind. En loskinne til sandsække vil i denne henseende betyde at der kan gives mere tid til ere unge.

Enghavevej 90, 2450 

København SV
Kultur V 45.480 45.480

17

Optimering af sikkerhed i 

hallerne for 

brugere/idrætsudøvere i alle 

aldersklasse.

126.295 4 KEID Ingen bemærkninger

Kultur Ø m/ 

diverse 

foreninger

Opgradering Skumskjold

Kultur Ø vil gerne i samarbejde med foreningerne i Østerbrohuset (Playonkids, Børne Basket Fonden, BK Skjold, Øbromotion, Geon Gymnasium og badmintonklubberne) ansøge om montering af skumskjold på betonsøjler i hal1 og hal2 i 

Østerbrohuset. Begrundelsen for vores ansøgning er, at søjlerne som de er i dag, står helt ubeskyttet med skarpe kanter og udgør risiko for at idrætsdeltagerne kan komme alvorligt til skade. Det har længe været et ønske fra de faste 

foreninger at få afdækket søjlerne med polstring. Begge haller bliver brugt ittigt af både skoler, foreningerne og faste brugere i alle aldersklasser, fordelt over hele dagen. Det er vigtigt for os at kunne tilbyde trygge og sikre rammer for 

brugerne og imødekomme deres bekymringer ved at handle på dem. Det indhentede tilbud er blevet drøet og fundet egnet af de respektive foreninger

Århusgade 103, 2100 

København Ø
Kultur Ø 126.295 161.295

18
Opgradering af redskaber på 

Rødkilde skole
46.718 3 KEID Ingen bemærkninger Krumspring Opgradering Redskaber Opgradering af redskaber. Vi og skolen ønsker mere tidssvarende redskaber.

Godthåbsvej 274, 2720 

Vanløse
Kultur V 46.718 46.718

19 Istandsættelse skumredskab 3.125 3 KEID Krumspring Renovering Reparation af redskab Der er taget fotos af skum og GymnaShop vurderer, at det kan fixes. Tilbud modtaget.
Godthåbsvej 274, 2720 

Vanløse
Kultur V 3.125 3.125

20
Reparation og udskiftning af 

gymnnastikredskaber
3.614 3 KEID Krumspring Renovering Softmåtte og airtrack Softmåtten er defekt, men kan anvendes hvis den istandsættes. Tilbud fra PE Redskaber er modtaget. Airtrack vognen bør udskiftes, da den er nedslidt

Vanløse Allé 44, 2720 

Vanløse
Kultur V 3.614 3.614

21 Vi gør det en tand bedre 39.278 3 KEID Ingen bemærkninger Krumspring Opgradering Indkøb af redskaber
Krumspring har nu været på skolen i et par år. Det har været en succes. Samarbejdet med skole og KKFO er gået over al forventning. En del af børnene er nu så dygtige, at der er behov for redskaber, der er bedre og motiverer til at gøre lidt 

sværere ting. Det skal selvfølgelig stadig være sikkerhedsmæssigt forsvarligt

Karlslundevej 23, 2700 

Brønshøj
Kultur N 39.278 39.278

22
Øgede motoriske færdigheder i 

undervisningen
16.606 3 KEID Ingen bemærkninger Krumspring Opgradering Undervisning af lærere

På Kirkebjerg har Krumspring haft hold i en del år. Der er stadig ventelister på holdene, og vi har et godt samarbejde med skole og de nærliggende institutioner. Projektet går ud på at få mere motorik ind i undervisningen - både på skolen og hos Krumspring. Bedre 

motoriske færdigheder giver øgede kognitive færdigheder. Kort sagt bedre motorik kan give bedre sprogkarakterer. Hvis dette projekt bliver en succes i år, vil Krumspring tale med ere skoler om samme ide. Bedre karakterer kan give bedre muligheder senere.
Vanløsehøj 4, 2720 Vanløse Kultur V 20.106 20.106

26

Etablering af central 

basketball kurve i Prismen på 

Amagerbro

160.000 4 KEID

Der skal søges fuldmagt 

givet at kurvene skal 

fastgøres i den 

eksisterende konstruktion.

Hovestadens 

Basketball 

Fællesskab

Opgradering

etablering af 2 x 

motoriske central basket 

kurve

Vi ønsker at søge til etablering af 2 x motoriske central basket kurve, som hejses ned fra loet i hallen i Prismen på Amagerbro. Prismen er efterhånden gået hen og blevet hjemmebane for vores underafdeling Amager Gators, og vi aktiverer 

hver uge mellem 80-100 børn i diverse basketball aktiviteter. Som noget nyt for vores forening er vi i denne sæson begyndt at optage seniormedlemmer i vores forening. Blandt andet har vi i Amager Gators afdelingen startet et unisex-hold, 

som er åbent for store som små, uanset niveau og tidligere basket-erfaring. Vi har også i samarbejde med kommunen opstartet et 60+ plus hold, som prøver at hive de tidlige og kommende pensionister op af sofaen og ned i hallen. Holdet 

træner hver tirsdag. Prismen er fed som den er, men den ville blive 100 gange federe, hvis der blev tegnet en korrekt størrelse basketbane midt på gulvet, og der blev installeret to center kurve. Det ville ikke både gøre træningsmulighederne 

federe for vores U13, U15 (snart U16), senior og senior+ hold, men ville også skabe mulighed for at man kan spille regulære hjemmebanekampe i Prismen, som ville øge forankringen af sporten på Amagerbro markant. Samtidig ville 

centerkurvene være et asset for de skoler og fritidsordninger, der gør brug af Prismen; samt for de private, der har mulighed for at booke tider derude. Med andre ord, etablering af centerbane med opsætningen af to centerkurve i Prismen, 

vil være til gavn for et bredt udsnit af befolkningen på Amagerbro, og vil være gavnligt for både nuværende og kommende brugere af Prismen.

Holmbladsgade 71, 2300 

København S
Kultur S 160.000 160.000

28
Udendørs fitnessanlæg på 

EnergiCenter Voldparken
748.100 3 KEID

Der skal søges fuldmagt 

og afklares om projektet 

kan realiseres med 

eksisterende belægning 

og lys.

EnergiCenter 

Voldparken 

(Aktivitetsforenin

gen)

Nyetablering Etablering af fitnessanlæg

Med denne ansøgning ønsker vi at etablere 1 stk. udendørs tnessanlæg af mærket Omnigym, der kan skabe aktivitet og sociale fællesskaber på en del af ECV´s udearealer, på et område som grænser op til Volden mellem Husum og 

Tingbjerg. Et udendørs tnessanlæg giver os mulighed for at skabe rum for udendørs træning og aktivitet for områdets beboere, for de mange foreningsaktiviteter på ECV (nuværende ca. 70 foreninger, Idrætssamvirket samt for 

Idrætsprojektet (med over 150 udsatte børn og unge fra den Nordvestlige del af København) som netop er flyttet ind på ECV. I et samarbejde med boligforeningerne, Kultur- og Fritidsforvaltningen, de lokale idrætsforeninger og andre 

samarbejdspartnere er det ønsket på sigt i alt at etablere 4 – 5 udendørs tnessanlæg af samme mærke i området omkring Tingbjerg, Husum Vold og Utterslev Mose. Det forventes således at denne ansøgning bliver fulgt af yderligere 1 – 2 

ansøgninger til puljen fra samarbejdspartnerne. Fitnessudstyret, som produceres af nske Omnigym, har funktionalitet som indendørs gym med vægte, der nemt kan justeres fra 0-90 kg, og derfor kan benyttes af alle aldersgrupper og 

træningsniveauer. Fitnessanlægget består af 9 fltnessmaskiner, og området med disse faciliteter vil henvende sig til alle unge og voksne som generel og enkel træning af alle muskelgrupper. Med afsæt i erfaringer om daglig brug og aktivering 

fra Omnigyms nordiske markeder, er en tnessplads i gennemsnit i stand til at aktivere 2.500-3.500 mennesker. Det er således som anført ønsket på sigt at etablere 4-5 pladser i området omkring Tingbjerg og Husum Vold for at skabe fuldt 

aktive områder med tilbud om udendørs og fri fltness til alle. I forbindelse med etableringen af det udendørs fltnessanlæg på ECV´s matrikel udarbejder vi en brugeranalyse samt opsamler data fra de digitale sensorer på den enkelte maskiner. 

Således får vi løbende værdifulde erfaringer omkring træningsprofler og -frekvens, tilfredshed og belægning af anlægget.

Kobbelvænget 65, 2700 

Brønshøj
Kultur N 748.100 748.100

29
Nye redskaber til indoor og 

outdoor fitness
243.000 3 KEID Ingen bemærkninger Fremad Valby Renovering indkøb af nye redskaber

Fremad Valbys klubhus, Bevægelseshuset, indeholder et fitnessområde, der er et integreret (genop)træningstilbud for vores medlemmer, herunder også vores 60+ medlemmer. Fremad Valbys klubhus, Bevægelseshuset, indeholder et 

fitnessområde, der er et integreret træningstilbud for vores medlemmer, herunder også vores 60+ medlemmer. Redskaberne i fitnessområdet er de samme som blev opstillet da Bevægelseshuset blev indviet i 2001. De er efter mange års 

flittigt brug nu udtjente. Et par af redskaberne har vi således måtte ”lukke” af sikkerhedsmæssige årsager. For fortsat at kunne have et funktionsdygtigt fitnessområde er det derfor nødvendigt med en udskiftning af de fleste redskaber (vi 

beholder et par bænke), hvilket vil være en stor byrde for klubben selv at skulle finansiere. Ved indkøb af nye redskaber vil der blive lagt vægt på, at der er tale om mobile redskaber, der er lette at ytte rundt med, da vi som noget nyt vil 

introducere outdoor-træning. Dette tilbud retter sig primært til forældre til vores børnemedlemmer, som derved får tilbud om og mulighed for at være aktive/træne samtidig med at deres egne børn dyrker idræt sammen med deres 

kammerater. Der henvises til vedlagte tilbud på redskaber, planoversigt for fltnesslokale samt foto af vores outdoor-område samt af vores nuværende redskaber.

Julius Andersens Vej 8, 

2450 København SV
Kultur V 243.000 243.000

30
Boldspil i 

Baldersgadekvarteret
702.371 4 TMF

TMF tilkendegiver, at der 

godt arbejdes videre med 

forslaget. En renovering af 

banen skal ske meget 

skåsomt ift. ikke at 

beskadige træernes 

rødder. Der skal tages 

forbehold for, at der vil 

være øget drift på en 

kunstgræsbane 

sammenlignet med asfalt.

Nørrebro United Opgradering
Opgradering af bane samt 

evt. belysning

Området mellem Superkilen og Jagtvej og Nørrebrogade og Tagensvej har ingen fodboldfaciliteter, der kan udbydes fodboldtræning på. Uden at have præcise tal, drejer det sig om måske 15.000 mennesker med en gennemsnitsalder på 30 år. 

Området har for tiden kun adgang til fodbold på den lille blå bane i BaNannaparken, og der er ingen foreningsfodboldtilbud, som ikke er i Nørrebrohallen. Nørrebro United har i en årrække arbejdet sammen med den boligsociale helhedsplan 

Vores Kvarter i Mimerskvarteret, som har eerspurgt foreningsfodbold tæt på, fordi mange af deres børn med udsatte baggrunde har ha for svag mobilitet til selv at nde op i Mimersparken eller Nørrebroparken. Vi har derfor lavet 

forskellige forløb og forsøg, men det er afgørende, at det er muligt at gå til fodbold i kvarteret. Banen i Baldersgade er derfor helt oplagt. Banen har i mange år været helt nedslidt og ha brug for en opgradering. Det er den mest oplagte 

facilitet i området, og den bruges kun sjældent til fodbold og basket i dag – de samme aktiviteter, vi gerne vil skabe gode vilkår for. Basketfunktionen vil vi placere i enden tættest på legepladsen, og i forlængelse af den vil vi placere 

fodboldbanen, så der – modsat nu – vil være mulighed for at spille fodbold og basket på samme tid. Dette giver mulighed for at lave god asfalt til basketbanen og en slidstærk, bæredygtig, state of the art kunstgræs, som både kan bruges med 

gummisko og fodboldstøvler. Nørrebro United vil gerne kunne tilbyde et kontinuerligt, forenings-fodboldtilbud for kvarterets 5-10 årige og udvikle alternative fodbold-formater til for 10-15 årige. Der søges som udgangspunkt ikke om 

belysning, selvom der er gode muligheder for at belyse banen fra én side og på den måde ikke genere naboer. Vi har fået en pris på 85.000 kr

Baldersgade 52, 2200 

København N
Kultur N 702.371 702.371

35
Renovering af 1. sal på den 

gamle havremarkskole
678.735 3 KEID

Der skal søges 

ejerfuldmagt hos KEID.
Nørrebro United Renovering

Renovering af 

gymnastiksal med bander

På 1. sal i Nørrebro United klubhus findes en gammel gymnastiksal. Bagerst i denne gymnastiksal er der et opbevaringsområde. Både opbevaringsområdet og gymnastiksalen fremstår som et undervisningsrum fra 1980'erne. Der er kort sagt 

brug for en kærlig hånd hvis vi skal kunne tilbyde en tidssvarende idrætsaktivitet der inspirerer til mere fysisk aktivitet og bevægelse. Med dette projekt ønsker vi at renovere gymnastiksalen med nye bander der indbyder til boldspil. Nye mål 

vil blive installeret og der vil blive indbygget mål i banderne til fodboldaktiviteter for de 4-7-årige. I det gamle opbevaringsrum vil der ske en total renovering af rummet. Denne renovering vil udvide funktionen af rummet så den både kan 

anvendes til opbevaring og aktiviteter. Aktiviteterne i rummet vil være funktionel træning, udstræk og styrketræning. For at kunne opnå denne funktion vil det blive bygget et loft som vil fungere som opbevaring. Selve salen har højt til loet 

og derfor vil vi udnytte denne plads til opbevaring. Under loet vil der blive anlagt et nyt blødt gulv og bygget diverse opbevaringsområder. Hele rummet vil blive afskærmet af skydedøre så det kan aflukkes fra den øvrige hal. Nørrebro United 

har allerede en række redskaber, som f.eks. bordtennisborde og diverse træningsredskaber og disse vil indgå som en del af det nye funktionelle område.

Julius Bloms Gade 41, 2200 

København N
Kultur N 678.735 678.735

38 Udendørs fitnessmaskiner 588.100 3 KEID
Der skal søges 

ejerfuldmagt hos KEID.

Sparta Atletik og 

Løb
Nyetablering

Etablering af 9 udendørs 

fitnessmaskiner på 

Østerbro Stadion

Etablering af 9 fitness maskiner på Østerbro Stadion ville være til stor gavn for de mange klubber der høre hjemme på Østerbro Stadion. Pladsbegrænsninger i de allerede eksisterende vægtlokaler rundt omkring i klubberne, gør det 

nødvendigt for mange medlemmer at blive medlem af lokale fitness-centre. Alle klubber der bruger Østerbro Stadion ville kunne få glæde af disse fitnessmaskiner som et supplement til deres træning. Sparta har over det sidste år indledt et 

samarbejde med Center for Kræft, hvor vi har etableret et træningshold for patienter der skal udsluses fra deres fitness center, og det har vi kunne håndtere i Sparta. Med et øget pres på dette hold har vi nu også etableret et TrackFit hold for 

at få dem helt ind i klubben. F.eks. ville disse tnessmaskiner være perfekt i deres træning. Derudover har vi omkring 1500 medlemmer, hvoraf 1000 af dem er ugentlige aktive, af dem er 400 børn og unge. Det er også værd at bemærke at 

alle de andre klubber der bruger Østerbro Stadion kan have glæde af disse maskiner. Så alt i alt ville antallet af bruger muligvis langt overstige 800 som er nævnt som mulige brugere. Set i lyste af de seneste to år, så ville det også være 

værdifuldt for nogen at kunne træne udendørs, og ikke skulle ind i et tnesslokale.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 588.100 588.100

39
Ny dansesal/træningslokale 

målrettet piger
440.000 4 KEID

Der skal søges 

ejerfuldmagt hos KEID.
Hafnia-Hallen Nyetablering

opføre en sådan trænings-

/dansesal

Hafnia-Hallen barsler med en udvidelse af træningscentret ”Hafnia-Gym” i løbet af foråret. Hafnia-Gym har kapacitetsproblemer, og derfor vil der blive igangsat en udbygning, hvor der etableres ere træningskvadratmeter via udbygning af en 

ny 1. sal. I forbindelse med planerne om udvidelsen har vi fået ere forespørgsler på mulighederne for at etablere en dansesal/holdtræningssal målrettet særligt kvindelige gæster. Disse forespørgsler er kommet dels fra den boligsociale 

helhedsplan ”Mit Kvarter” – Folehaven/Sjælør Boulevard, fra Kirsebærhaven Skole, BUK - Bosnisk Venskabsforening og Fremad Valby. Derudover har vi ere andre forespørgsler fra især gymnasier og pensionister i forhold til at få forbedret 

holdtræningsmulighederne i Hafnia-Hallen – noget som vi mangler i vores nuværende indretning. Denne ansøgning til at skabe en helt ny aktivitetsade, vil tilgodese nye målgrupper i Hafnia-Hallen. I det igangværende udvidelsesprojekt vil 

der være mulighed for at anvende en del af udvidelseskvadratmetrene til at opføre en sådan trænings-/dansesal – men det vil fordyre projektet mærkbart, og det har hallen umiddelbart ikke økonomi til at løe på egen hånd. Vi ønsker at 

tænke denne nye etableringsmulighed ind i det samlede projekt, hvis det er muligt. Med støtte fra ”Puljen til nye idrætsskabende aktiviteter”, vil vi forventeligt kunne en forhøje træningskapaciteten med ca. 12-15.000 årlige brugere (300-

400 gæster om ugen). Den aldersmæssige fordeling forventes af være 50 % brugere under 18 år og 50 % brugere over 18 år. Det forventes, at hovedvægten af brugerne vil være piger/kvinder fra lokalområdet Valby/Sydhavnen.

Julius Andersen Vej 6, 2450 

Kbh SV
Kultur V 440.000 590.000

46 De hjemløses hjemmebane 320.000 4 KEID

Ingen bemærkninger givet 

at projektet ikke 

indebærer belysning.

Ombold Renovering Gadefodbold

Med sit gadefodbold-koncept engagerer OMBOLD årligt mere end 2.000 socialt udsatte mennesker idrætsfællesskaber som spillere og frivillige. Centralt for denne succes er den særlige afart af gadefodbold med specialudviklede regler og 

baner, der fordrer sammenspil og sikrer at mennesker med forskellig fysik og fodboldkompetencer kan spille med og mod hinanden. En af OMBOLDS generelle udfordringer er at finde egnede steder at afvikle vores fodboldaktiviteter på – 
både stævner, mesterskaber og vores ugentlige træninger og AsfaltLigaen. Det skyldes primært banens unikke udforming, der afviger fra almindelige gadefodboldbaner, hvorfor alle OMBOLDs stævner og mesterskaber afvikles på vores 

specialdesignede mobile gadefodboldbaner. Vi har erfaret at den mobile bane vi har ha er blevet ødelagt af vind og vejr, og underlaget var blevet decideret farligt at spille på. Dette betyder at Hjemløselandsholdet ikke længere har en 

gadefodboldhjemmebane, og derfor søger OMBOLD om støtte til at kunne få bygget en OMBOLD hjemmebane med det rette underlag i København. En permanent gadefodboldbane vil understøtte OMBOLDs arbejde i byen på flere måder: - 

Det vil gøre det muligt at afvikle vores ugentlige AsfaltLiga på det rette underlag i de rette rammer - Det vil give vores Hjemløselandshold de bedste forudsætninger for deres træningssamlinger i København - OMBOLD spillere vil kunne samles 

om fodbolden uden for vores faste træninger m.m. - Ydermere vil en gadefodboldbane kunne bruges som samlingspunkt for OMBOLDs årlige stævner og mesterskaber. Da vil endnu flere spillere kunne samles under OMBOLDS fane og få 

glæde af fodbolden og sammenholdet. - Banen vil være åben for alle, så etableringen af OMBOLD-banen vil derudover gøre det muligt for alle andre aktører (organiserede som ikke-organiserede)at benytte banen når OMBOLD ikke selv 

bruger den.

Julius Andersens Vej 7, 

2450 København SV
Kultur V 320.000 370.000

52 Nyt underlag i Sparta Hallen 1.500.000 4 KEID
Sparta Atletik og 

Løb
Renovering

Sparta Hallen er hjemsted for mange medlemmer både fra Sparta, men også KIF, Nørre Fælled Skole, Falkoner Gården, Team Copenhagen og blandt andet Center for Kræft gør brug af hallen. Hallen er således konstant i brug og er en af de 

mest brugte indendørsfaciliteter i København. Levetiden på kunststo er normalt omkring 10 år, og vi har brugt det nuværende underlag siden 2010. Det vil sige underlaget begynder at blive farligt at dyrke atletik på da der dukker huller op der 

bliver repareret med lapper, og dette holder ikke altid i længden. Til daglig bliver hallen brugt af rigtig mange udøvere på alle niveauer. Mange andre klubber og Teams bruger også hallen til deres daglige træning, så der har været maksimalt 

pres på underlaget der nu er så slidt op at der er brug for en renovering. Med over 1000 atleter der benytter hallen om ugen, er vores lappeløsninger desværre ikke nok. Ny teknologi har gjort at et nyt underlag ville kunne renoveres meget 

billigere om 10 år end det underlag som er på nu, så det er en god investering at få lagt nyt underlag på nu.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 1.500.000 2.000.000
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Bilag 1. Forslag til priotering af ansøgninger
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54
Opgradering af gulvet på 

Tagensbo Skole
488.008 3 KEID Ingen bemærkninger B3B Basket Opgradering

opgradering af de 

eksisterende faciliteter.

Vi er en række foreninger der i samarbejde med ledelsen på Tagensbo Skole ansøger om en opgradering af de eksisterende faciliteter. Tagensbo Skole har en stor multihal og flere små sale der bliver brugt flittigt af skolens børn, 

folkeoplysende foreninger og lokale familier. Der er et stort potentiale i Tagensbo Skoles idrætshal, men der er også store problemer med gulvet. Det glatte gulv udgør en fare for sikkerheden, når der løbes i høj fart og begrænser en del 

sportsgrene. Derfor søger vi om midler til afslibning, lakering og ny opstregning af gulvet. Derudover søger vi om midler til en pointtavle, så en række forskellige sportsgrene kan spille kampe i hallen, hvilket vi mener vil engagere de lokale 

børn. Der skabes også mulighed for turneringer både i skoletiden (fx Jr NBA, skolefodbold) og udenfor skoletiden. Til slut har en del af foreningerne afgivet deres ønsker til nyt inventar, der kan stå i hallen.

Magistervej 4, 2400 

København NV
Kultur N 488.008 488.008

71
Stolpepolstring 

Svanemøllehallen
34.120 4 KEID Ingen bemærkninger Kultur Ø Opgradering Svanemøllehallen

Svanemøllehallen er en af Københavns største indendørs anlæg og idrættens hjerte på ydre Østerbro. Her er 200.00 faste besøgende årligt, med et fast forankret idræts- og foreningsliv og idrætsudøvere, der kommer på egen hånd. 

Idrætshallen består af en gammel sporvognsremise, der med sine faste stolper begrænser den midterste bane, således at blandt andet fodbold, håndbold og ultimate spilles på en for kort og smal bane og spillerne oplever oere at måtte 

kaste sig uden for banen end vanlig. Med stolperne som bærende element for Svanemøllehallen, er de gennemgående for hele anlægget og i berøring med alle banerne. Den nuværende beskyttelse er slidt af dage og ikke tilstrækkelig høj til 

at opfylde sin funktion, hvorfor der søges til genetablering af stolpebeskyttelse, således at man kan trygt kan dyrke idræt uden bekymring for sine omgivelser.

Østerbrogade 240, 2100 

København Ø
Kultur Ø 34.120 50.925

74 Kunstfodbold bane 840.570 3 By & Havn Ørestad IF Knustgræs

Anlæggelse af en 5 mands fodbold kunstbane, 5 mands bane med følgende mål: 40m*30 m Ig. DBU. Da Ørestad IF har venteliste i fodbold afd. grundet manglende faciliteter ville en opførsel af en kunstbane løse venteliste problemet i 

Ørestad IF. Dette projekt er startet op, da By og Havn har spurgt indtil og vi kunne være interesseret i at få etableret nogle faciliteter på p-pladsen ved Hanne Manns Alle, 2300. Vi er dog bekendt fra By og havn at det ikke er en permanent 

løsning, men et tidsinterval på ca. 3 år. Derfor er der indhentet en billig løsning på etablering af en kunstbane Da P-plads underlaget i forvejen er jævnt og der samtidig er lys på pladsen, er det en stor mulighed for at løse de manglede 

fodboldfaciliteter for Ørestad IF og områdets beboere på en billig måde. Tidshorisonten på de 3 år vil blive erstattet af det kommende idrætsanlæg ved Vest Amager.

P-plads for enden af Hanne 

Manns Alle, ved Crowne 

Plaza, 2300 S

Kultur S 840.570 840.570

83 Sandoptimering Ryparken 1.001.210 3 KEID Ingen bemærkninger
Copenhagen 

Beachvolley
Opgradering

Udvide + sikre 

sandkapacitet og 

Copenhagens 

Beachvolley's baner

Projektets formål for sandoptimering af Ryparken er: 1) Udvide + sikre sandkapacitet og Copenhagens Beachvolley's baner med 33% (= 3 ekstra baner på eksisterende areal afsat til foreningen 2) Skabe bedre adgangsforhold 3) Øge 

bæredygtighed og nedsætte udgier og indsatser til vedligeholdelse. Både vækst i kapacitet og sikring af let og billig fremtidssikret vedligeholdelse er vigtig for: 1) At genoprette anlægget til optimal stand eer ekstra stærkt brug og vækst 

under corona 2) At sikre at foreningen og frivillige ikke belastes ved stigende brug af både medlemmer og selvorganiserede brugere fremadrettet Udover at optimere området vil man også genopfylde sand, så nuværende baner er sikre at 

træne på og har en kvalitet, som både nybegyndere og øvede kan nyde godt af i mange år frem. Foreningen ligger under de andre sandsportsforeninger i anlægget med antal af baner / medlem og har omvendt ha både medlemstilvækst og 

øgede spontane brugere under corona. Dette positive behov kan tilgodeses ved simple og billige greb, som vil øge aktivitetstilbud, sikkerhed og tiltrækningsgrad. Projektet nedsætter vedligeholdelsen af baner og sandområde ved: 1) Udbygge 

nye og justerede baner med vedligeholdelsesfri stolper & net. 2) Fjerner eksisterende krat på afsat aktivitetsområde. 3) Sikrer sandområde imod bevoksning ved etablering af faste bedkanter og holdbare grusstier. Yderligere ønskes at 

etablere cykelparkering på fast grund for at holde stier og opholdsvolde fri for ydende cykler. Projektet er i tråd med den samlede Visionsplan for Ryparken, som der koordineret af DGI Storkøbenhavn er søgt overførselsmidler til at 

undersøge nærmere. Fokus er derfor 100% på øgning af sportsligt / bevægelsesområde samt adgang og bæredygtighed i området omkring dette.

Lyngbyvej 110, 2100 

København Ø
Kultur Ø 1.001.210 1.097.063

43 Børne bouldering 78.000 5 KEID Ingen bemærkninger Familieidræt Opgradering Familieidræt

 Familieidræt er ikke en idrætsspecifik forening, og dermed meget åbne og opmærksomme på nye idrætstrends og muligheder. Vi har på det seneste f.eks. oprettet barselshold og har stort fokus på outdoor. Dette har medført en positiv 

medlemsfremgang, hvilket vi gerne vil fortsætte. En af de helt store trends er bouldering, om end det her i København primært er dyrket i private fitness centre. Vi er blevet inviteret ind af Kultur S i Prismen til at starte familie hold op på 

deres relativt ubenyttede klatrevæg. Denne har nogle gode muligheder, men vil kræve en opgradering før det sikkerhedsmæssigt er forsvarligt at have familiehold. Klatring er yderst sundt for børns motoriske udvikling, og med en stor trend 

la dt voks e ser vi også et stort pote tiale for at e gagere frivillige. I sa ar ejde ed Pris e  agter vi at oprette klatrehold -  dage o  uge . Det er vel at ærke hold so  ikke optager plads på ye s højtud yttede ”al i delige” 
fa iliteter. Vi tager udga gspu kt i Pris e s eksistere de vægge so  vi lot fylder flere ”gre ” på. Dertil ko er e  udvidelse ved de to e sider, således der ska es e  ”hestesko” af oulderi g vægge. Dette øger sikkerhede  og 
overskueligheden for både forældre og instruktører. Desuden spæder vi op med Prismens eksisterende børnemotoriske moduler, så vi kan skabe et unikt tilbud for børn og forældre, som bare kigger på. Prismen har 20.000 besøgende om 

måneden, hvilket er støt stigende da interessen for faciliteten og udnyttelsesmulighederne forbedres. Vores målgruppe inkluderer de yngste helt ned til 2-3 års alderen, hvilket giver rigtig gode muligheder for rekruttering når deres ældre 

søskende er til fritidsaktivitet.

Holmbladsgade 71, 2300 

København S
Kultur S 78.000 78.000

55
Pump-track-bane til striders 

(løbecykler)
265.785 3 KEID

Der skal søges 

ejerfuldmagt hos KEID.

GMC Cycle Club / 

Copenhagen 

Strider Bike Club 

(Københavns 

Trampolinklub)

Nyetablering
Cykling og fokus på de 

mindste

Cykelsporten udvikler sig løbende og har under Corona oplevet en forøget interesse og vækst pga. de oplagte muligheder for at dyrke udendørs motion. Rekrutteringen af børn til cykelsporten fungerer rigtig godt, når der er tale om 

discipliner, hvor aktiviteterne kan dyrkes under sikre og trygge forhold. En god måde at opnå dette på, er ved at anlægge faciliteter, hvor børnene kan lære at cykle uden at blive distraheret af andre. Derfor vil vi gerne anlægge en pump track-

bane til striders. Den primære målgruppe er børn i alderen 2-5 år, hvor banen skal anlægges på en sådan måde, at den giver aldersrelaterede muligheder og udfordringer til netop denne målgruppe. Samtidig vil den ikke være interessant for 

større ør , da udfordri ger e er for ”s å”. På de e åde ka  vi ska e et trygt iljø for de s å ør . Stiders er det i ter atio ale av  for lø e ykler. Altså ykler, hvor der ikke er o teret pedaler, e  hvor ør e e ruger deres e  og 
fødder til at evæge ykle  fre ad. Pu p tra k er e  a e, hvor der er i d ygget s å u p, hvor a  ka  ud ytte disses edkørsler til at ”pu pe” ere fart i si  ykel. På de e type a e til s å ør  er der dog ere tale o , at de s å 
bump på banen skal medvirke til morskab for børnene. Strider styrker det motoriske bevægeapparat, balance, koordination, rum/afstandsforståelse, og er barnets første cykel samt læring i færdsel /regler. Banen skal anlægges på et mindre 

græsareal foran Grøndal MultiCenter. Vi er i positiv dialog med centeret, der bakker op om projektet. Anlægningen af banen tager højde for de eksisterende forhold og vil respektere de naturlige forhold, der er på arealet i forvejen. 

Skråningen på arealet vil blive anvendt som et aktiv i banens forløb. Der vil desuden blive indtænkt ny beplantning med både det formål at forskønne/forgrønne arealet, men også til at fungere som afskærmning og sikkerhed for børnene, når 

de kører på banen.

Grøndal MultiCenter, 

Hvidkildevej 64, 2400 

København NV

Kultur N 265.785 265.785

80
UDVIKLING AF "BOKSEN" 

SKATEAREAL
227.000 3 TMF

TMF er grundlæggende 

positivt indstillet over for 

projektet. TMF ønsker at 

der bruges mere holdbare 

løsninger og materialer, 

eks. sten og/eller beton, i 

og med at 

trækonstruktionen er 

svær at rottesikre og er 

ikke holdbar i længden. 

Projektet skal udformes i 

dialog med TMF

Foreningen Royal 

Copenhagen 

Skate

Opgradering Asfalt bane til skatere

I samarbejde med Nicoline Egebjerg er der lavet en skitse til udvikling af "BOKSEN" som er en mindre asfalt bane designet til skatere men som ikke fungerer særlig godt. Nicoline som er lokal skater, skateskole lærer og arbejder til daglig i en 

skatebutik har brugt mange timer på at tænke over hvordan man kan bygge et drømme areal. Foreningen Royal CPH skate har hjulpet hende med at udvikle ideerne og lavet den vedhæede tegning. Designet viser steder der kan opgraderes 

fra noget ufunktionelt til noget der kan bruges mange skate timer på. Arealets største minusser P.T : Ru asfalt, når man falder får man sår. Ringe design af kasser til skateboarding. Ingen muligheder for udvikling af nye tricks. Med 

udgangspunkt i Nicolines design har vi prioriteret vores ønsker om en opgradering.

Sønder Boulevard 114, 1. 

th, 1720 København V
Kultur V 227000 227000

8.979.084

13 Etablering af parkourbane 175.000 3 Forening
Hovedstadens 

almennyttige 

Boligselskab

Nyetablering Parkourbane
Afdeling Frydenspark, Hovedstadens almennyttige Boligselskab, skal renoveres (helhedsplan) 2022-2026. En sporadisk del af planen omfatter genopretning af grønne arealer og legepladser. Med henblik på at fremme bevægelse og socialt 

samvær blandt børn og unge, og fsv. også ældre, ønskes etableret en parkourbane, som allerede kan tages i brug under renoveringen, og som kan virke til glæde og gavn samt skabe fællesskab for brugerne i området.

Greisvej 24-74 m.. 2300 

København S
Kultur S 175.000 175.000

24 Nettag over boldbur 31.250 4 Forening
Hovedstadens 

almennyttige 

Boligselskab

Opgradering Etablering af nettag
Afdeling Gullandsgården, Hovedstadens almennyttige Boligselskab, rummer en stor og attraktiv gård med nye legepladser og rekreative udemiljøer. Gullandsgårdens boldbane (boldbur) anvendes af beboere, institutioner og skoler, og det er 

ønsket at boldbanen med et nettag kan fungerer bedre end i dag, og til mindre gene for gårdens øvrige brugere.

Gullandsgade 2-27 m. 

2300 København S
Kultur S 31.250 31.250

36 Lundtoftegade bruger bolden 531.900 4 Forening
AKB 

Lundtoftegade
Opgradering

nyt kunstgræs på banen 

samt en opgradering af 

målnet samt en maskine 

til at pleje banen

I AKB Lundtoftegade findes en stor boldbane. Banen har i 15 år været tilholdssted for mange af lokalområdets unge og deres vej ind i fællesskaber. Også fodboldglade menneskers fra resten af Nørrebro kommer og benytter banen, der ligger 

trygt mellem blokkene og er en overset perle hvis man som voksen gerne vil spille 5 mod 5. For 3 år siden indledte vi et samarbejde med Nørrebro United, der indvilligede i at facilitere organiseret foreningsidræt på banen. Dette har 

resulteret i 4 faste træninger om ugen, og senest to åbne træninger. Samarbejdet vokser og vokser. Vores egne børn har fortrinsret til holdene og samtidig får børn fra resten af Nørrebro hjemmebane hos os, inden de senere flytter på hold i 

Nørrebro eller Mimersparken. Det skaber den blandede by. 15 års slitage har imidlertid betydet at banen nu fremstår som fuldstændig nedslidt. Boligforenings beboere er ikke byens mest bemidlede og vi i bestyrelsen forsøger at passe på 

huslejen, samtidig med vi gerne fortsat vil tilbyde gode fællesarealer til vores egne beboere og til resten af Nørrebro. Får vi ikke denne opgradering vil banen ikke kunne fungere som facilitet for Nørrebro United i fremtiden. Derfor er det et 

brændende ønske at få nyt kunstgræs på banen samt en opgradering af målnet samt en maskine til at pleje banen?? Desforuden ønsker vi et mindre beløb til at aktivere de af vores beboere der har sværest ved at blive en del af det 

forpligtigende foreningsliv. OBS: Vi har tidligere sendt en ansøgning uden budget og tidsplan. Den skal der ses bort fra da det hele kommer samlet her.

Lundtoftegade 49, 2200 

København N
Kultur N 551.906 551.906

44
Udendørsfodbold ved 

Korsgadehallen
303.250 4

Forening

Nørrebro United Opgradering Fodbold

På Indre Nørrebro er der pres på fodboldbanerne. Eer Nørrebro United sammen med FSB Blågårdens bestyrelse indgik en aftale om at anlægge kunstgræs på boldburet i Stengade, har faciliteten opnået en helt anden popularitet og 

anvendelsesgraden er steget markant. Nørrebro United har re børnehold på faciliteten, men kan ikke følge med eerspørgslen uden at tage gode tider fra selvorganiserede aktører. Banen i Wesselsgade har også vist sig at kunne understøtte 

et lokalt fodboldfællesskab med både organiserede holdtræninger, åbne træninger og selvorganiserede aktiviteter. Placeringen ved Korsgadehallen er helt oplagt i kvateret, fordi hallen både rummer materialeopbevaring, toiletadgang og 

ligger godt i forhold til at rykke indendørs i vintersæsonen. Selve banen er oplagt, fordi dens dimensioner som minder om en tremandsbane passer godt til et børnehold, og banens bander, nogle store træsveller gør, banen meget tilgængelig 

og gør det mere oplagt for forældre at være engagerede, end hvis der var et stort hegn. Nørrebro United vil gerne kunne tilbyde et kontinuerligt, forenings-fodboldtilbud for kvarterets 4-8 årige. Men med 500 børn og unge på venteliste er 

banekapacitet den store flaskehals for klubben. Banen ved Korsgadehallen er en god mulighed for at give flere børn fra indre Nørrebro adgang til fodboldfællesskabet

Korsgade 35 Kultur N 323.261 323.261

64 Mobilt idrætsanlæg 458.600 3 Forening

Boligselskabernes 

 

byudviklingsteam

Nyetablering Nybyggeri

Tingbjerg og Utterslevhuse udvikles, renoveres og 1500 nye boliger bygges frem til 2030 jf. udviklingsplan for Tingbjerg(1). Denne implementeres over to lokalplaner, som også omfatter kommunale institutioner mv. Det medfører en bydel, 

med mange muligheder for at afprøve nye midlertidige og permanente initiativer. Boligselskabernes byudviklingsteam(vi) aktiverer midlertidige byrum sammen med beboerne. Vi ønsker med denne ansøgning at kunne tilbyde beboerne et 

mobilt udendørs tnessanlæg, der kan ”rejse” mellem byggefelter og forvandle byggepladser/kantzoner til midlertidige træningspladser. Fitnessudstyret, som produceres af nske Omnigym, vil bestå af 5 tnessmaskiner og kan benyttes af 

alle aldersgrupper og træningsniveauer. Anlægget etableres på mobile platforme, så det nemt kan yttes af drien fra et område til et andet, når byggefasen er overstået og næste område igangsættes. Således vil det udendørs tnessanlæg 

placeres på de områder, hvor beboerne gennem de planlagte beboerinvolveringsprocesser udtrykker et ønske herom. Anlægget har censorer, der viser hvor mange der bruger anlægget og i hvilke tidsrum. Dette giver Byudviklingsteamet, 

beboerne og afdelingsbestyrelserne et kvantitativt grundlag for evt. at etablere ere anlæg, samt beslutte, hvor anlægget skal stå eer udviklingsplanen er realiseret. Der indgås et koordineret samarbejde med EnergiCenter Voldparken og 

Kultur N om tværgående aktiviteter. Det vil samtidigt understøtte udviklingen med at skabe bedre sammenhænge mellem Tingbjerg, Bystævneparken og Husum Nord, hvor der kommer åbenhed og aktivitet på tværs af området. Vi vil ved 

positivt tilsagn gå i videre dialog med Energicenter Voldparken og Kultur N om, hvordan vi i fællesskab får aktiveret faciliteterne i samarbejde med lokalt forankrede foreninger og/eller indsatser.

Midtøjene 16, 2700 

Brønshøj
Kultur N 458.600 458.600

1.500.000

33 Vandsport for alle 60.000 4 KEID
Der skal søges 

ejerfuldmagt hos KEID.

Copenhagen 

Cable Club
Opgradering Udendørs sauna

Foreningen Copenhagen Cable Club (CCC), søger 60.000 til en udendørs sauna til at varme de Københavnske wakeboardere, forlænge vores trænings sæson og skabe ere foreningsaktiviter i vinterhalvåret. CCC er den frivillige forening 

tilknyttet kabelparken Copenhagen Cable Park. Vi arrangere træninger, juniorcamps, arrangementer, og konkurrencer, mm. igennem hele sæsonen, og vi arrangere også (meget kolde pt.) vintertræninger når kabelbanen er lukket ned. Vi 

ønsker at anlægge en sauna, så vi kan forlænge sæsonen for vores børn og unge, fastholde vores øvrige medlemmer over vinteren og åbne op for vinterbadning som foreningsaktivitet. Netop vinterbadning har været et stort ønske fra vores 

medlemmer, og for nærområdet. Med øget fokus på mentalt - og fysisk sundhed er vinterbadningens popularitet næppe en døgnflue. Samtlige vinterbadeforeninger i København med en Sauna oplever store ventelister. Især "det kolde gys og 

Bryggens Vinterbadeklub. Denne vil ligge midt imellem, og kunne aflaste de lange ventelister. Desuden har vi succes med at åbne vandet op (gennem både SUP og Wakeboard) for børn, unge og især piger. Fælles for de tre er dog at de 

generelt foretrækker de varmere måneder, hvorfor deres sæson er relativt kort. En sauna som supplement til vandsport vil forlænge sæsonen for de mere temperatur følsomme deltagere. De seneste 2 år er foreningen vokset eksponentielt 

på børne- og pige siden, men vi har stadig et uudnyttet potentiale sammenlignet med f.eks. Aarhus Watersport Complex med 1.200 medlemmer. Ligesom Aarhus ønsker vi derfor en sauna for at kunne fortsætte vores positive vækst. Saunaen 

indkøbes af et professionelt sauna producent. For at holde sauna en vedligeholdelsesfri og bæredygtig, ønsker vi en løsning med El-ovn. Copenhagen Cable Clubs frivillige vil stå for at vedligeholde sauna, samt dække alle fremtidige drift 

omkostninger. Vi ønsker at bestille den snarest, og bruge sommerhalvåret på at integrere den i resten af miljøet.

Kraværksvej 24, 2300 

København S
Kultur S 60.000 79.200

KF066 Pulje til nye idrætsskabende 

initiativer, i alt
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KF089 Lokale foreningsaktiviteter og 

faciliteter i hele byen, i alt
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ANLÆGSBUDGE
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Renovering af 

streetbasketbanen på Sønder 

Boulevard

160.000 4 TMF

TMF er positive omkring 

projektet, og ser gerne at 

basketbanen får en 

gummibelægning som 

også vil sænke 

støjniveauet, som er et 

problem for de 

omkringboende.

Projektet skal udformes i 

dialog med TMF mht. 

farvevalg, materialer og 

typer af basketkurve.

Streetball 

København
Renovering Streetbasket

Streetbasket har fat i københavnere, især i ungdommen. Når de første solstråler i marts rammer, kan lyden af bolde der rammer asfalten høres på byens baner og om sommeren buzzer banerne af liv. Det kan også ses medlemstallene i de 

københavnske basketballklubber. Ungdommen er mere end fordoblet i klubberne de seneste syv år og selv under nedlukningerne er medlemstallene vokset. For de mange unge som dyrker streetbasket er det sportens eksibilitet, 

fællesskabet og friheden som tiltrækker dem. Men der er samtidig et udtalt ønske i miljøet om bedre faciliteter. En renovering af banen på Sønder Boulevard vil dermed give et lø til hele Vesterbro. For brugerne af banen betyder det en 

mere funktionel bane og for både brugere og ikke-brugere vil det være en æstetisk oplevelse at besøge banen. Banen Banen på Sønder Boulevard har i streetmiljøet navn eer Boulevarden den ligger på. Den ligger godt placeret og her 

kommer mange mennesker forbi. Banens dimensioner er 23,7 x 10 m med n asphalt, men desværre er opstregning ”gammeldags” og falmet. Banen fortjener nye basketballstandere og asfaltcoating der vil gøre banen langt mere attraktiv for 

både brugerne og ikke-brugere. Nyt design Farvepaletten afspeljer den levende kultur som Vesterbro byder på - måske Københavns mest hippe bydel. Banen ligger tæt på Kødbyen som i dag er en kreativ boble, derfor er det vigtigt at 

designet afspeljer kreativitet og leg. Designet har kant, ligesom Vesterbro. Nye basketballstandere, kurve og backboards Basketballstanderne er af høj kvalitet. Fundamenterne bliver nedstøbt og standerne monteret af Streetball Consultings 

hold af montører. Standerne har et udhæng på 125cm til pladen som er 180x105cm plexiglas, og som banen får samme særlige designudtryk.

Sønder Boulevard 63, 1. th, 

1720 København V
Kultur V 210.000 310.000
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Tribuner og en basketball 

Hub til streetbasketbanen i 

Fælledparken

333.125

4 TMF

Der skal tages hensyn til 

rottesikring, afledt drift og 

træer. TMF ønsker ikke en 

HUB, medmindre ansvaret 

kan lægges hos KFF. 

Projektet skal udformes i 

dialog med TMF.

Streetball 

København
Opgradering Streetbasket

Den ”nye” streetbasketbane i Fælledparken som stod klar i foråret 2021 er af meget høj klasse. Underlag, dimensioner og basketballstanderne er helt rigtige. Det har ajulpet travlheden på den ”gamle” grønne bane 100 meter derfra, men 

hvor den grønne bane har siddepladser på begge sider af banen så er den nye bane helt bar. Siddepladser mangler simpelthen af tre gode årsager. 1) De vil skabe et miljø omkring banen og en tiltrækning og give publikum og brugerne af 

banen et sted at sidde ned og snakke og se basketball. 2) Bagsiden af den ene tribune” vil kunne bruges til box jumps for det nærliggende tnessområde 3) Tribuner vil skærme for bolde der ryger ud på cykel- og gåstien. Vi ønsker at styrke 

streetbasketmiljøet på den opgraderede ”gamle” bane i Fælledparken ved at anlægge siddepladser som en hestesko med åbninger i hjørnerne og midt for. Der har været indsigelser mod støj fra Naboer til parken ved den grønne bane, og en 

del af tanken med opgraderingen af den ”gamle” bane var at det ville ytte støjen (særligt om aenen) længere ind i parken, dette er endnu ikke sket i tilstrækkeligt omfang, i høj grad fordi der ikke er sidde og ”hang out” muligheder omkring 

den opgraderede bane, og derfor for at opnå det ønskede miljø er det vigtigt at etablere tribuner Derudover ønsker vi at der bliver installeret en basketball hub. En hub fra Hubbster er en deletjeneste for sportsudstyr i byrummet. Den vil 

demokratisere adgangen til sport, og gøre det nemmere at være aktiv. Hubbster basketball er en boks med basketbolde, og indbygget automatisk boldpumpe og der er indbyggede sensorer i boksen for at sikre at folk returnerer bolden eer 

brug.

Gunnar Nu Hansens Plads 

11, 2100 København Ø
Kultur Ø 663.125 663.125

69 Street Under Buen 2.0 814.000 4 TMF

TMF tilkendegiver at 

projektet umiddelbart er 

muligt, men at projektet 

skal godkendes hos TMF 

MKB Tilladelse til 

Vejændring.

Foreningen 

Street Under 

Buen

Nyetablering Gademiljøet

Med en stærk forankring i gademiljøet, er Street Under Buen (en fælles forening af de københavnske organisationer CPH Panna House, Street Society, BørneBasketFonden og Streetball København) gået sammen med URBAN 13 om projektet 

Street Under Buen 2.0 , der fortsat skal agere socialt samlingssted for unge, udvikle gadeidrætten i Danmark og internationalt - og udfordre det traditionelle danske foreningsliv med nye organiseringsformer. Street under Buens baner ligger 

på Nørrebro og har til formål at samle børn og unge (primært mellem 12-30 år) gennem gadeidræt. Stedet agerer i dag klubhus for eksisterende fællesskaber for gadeidræt, men fællesskabet udvides hele tiden, og projektets formål er derfor 

netop at aktivere endnu ere unge i grænselandet mellem Nørrebro, Nordvest og Frederiksberg. Pladsen under Bispeengbuen er på få år gået fra at være et af de mest utrygge områder i byen til at være et midtpunkt for kultur, iværksætteri 

og gadeidræt. Men nu mangler vi plads! Hvad angår gadeidrætten, så udpensles stedets allerede opnåede højdepunkter i skemaerne på vedhæede beskrivelse. Herunder nævnes dog et lille udpluk: - Lokation for verdens største 

pannaturnering med deltagere fra over 30 lande - Aoldelse af verdens første internationale pannaturnering for kvinder - Daglige gratis træninger for lokalområdet - DKs mest populære ungdomsktionsserie på DR ULTRA tager sit 

udgangspunkt i communitiet under Buen. (En For Holdet, Sæson 1 & 2) - Dokumentaren Dronningen af Panna  på DR ULTRA omhandler det kvindelige Pannamiljø under Bispeengbuen - Street Under Buen nåede top3 i Danskernes Idrætspris 

2020 - Kvindelige gadefodboldturneringer med deltagelse af 100+ piger Vi oplever et behov for at udbygge vores faciliteter så vi kan imødekomme endnu ere af byens unge - ligesom vi i højere grad vil kunne danne rammer om udviklingen af 

gadeidrætten i Danmark og i verden. Nærværende projekt indeholder to halve basketbaner og 1 fodbold/pannabane, samt hegn og containere

Under Bispeengbuen Kultur N 850.000 1.650.000
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SLIBNING AF RU ASFALT PÅ 

SKATEBANEN VED 

ENGHAVEPLADS

115.500 4 TMF
TMF er positivt indstilling 

over for forslaget.

Foreningen Royal 

Copenhagen 

Skate

Renovering Enghave Plads skatepark
Enghave Plads skatepark er bygget af Foreningen Royal Copenhagen Skate og er utrolig populær. Asfalten er over 15 år gammel og trænger virkelig til at blive slebet glat. Når overfladen er ru er det meget dårligt at skate på og man for mange 

skrammer og sår når man falder.

Enghave Plads 1, 1670 

København V
Kultur V 115.500 115.500

77

Opgradering af udendørs 

multibane for street sports v. 

Ryparkens Idrætsanlæg

62.000 3 KEID Ingen bemærkninger Kultur Ø Opgradering Ryparken idrætsanlæg

Ryparkens Idrætsanlæg er placeret på grænsen mellem ydre Østerbro og Bispebjerg. Idrætsanlægget er et af Københavns største og rummer 10 forskellige idrætsfaciliteter. På trods af sin placering tæt op ad Ryparken Kvarteret er der næsten 

ingen kontakt mellem Ryparkens Idrætsanlæg og beboerne i det store boligsociale byggeri Ryparken. Boligområdet er ikke præget af høj kriminalitet, som observeres i andre udsatte områder. Det er derimod et område præget af begrænsede 

livsmuligheder, lavere middellevetid og lavere uddannelsesniveau. Vi ønsker at opgradere en udendørs multibane, som aktuelt står relativt uudnyttet i hjørnet ud mod boligområdet, til at kunne danne rammer for diverse street sports med 

aktivitetstilbud for de lokale unge, ca. 13-25 år, som står uden for foreningslivet og bevægelsesfællesskaber. Banen har godt potentiale for gadeidræt og selvorganiserede aktiviteter, bevægelsestyper der generelt vinder indpas i den danske 

idræt. Med sin kreative natur, frie rammer og høje engagement af brugerne, kan netop gadeidræt være med til at aktivere de lokale unge. Flere lokale foreninger, institutioner og eksterne aktører kan se potentiale i at anvende banen til 

street sports, men da den lige nu har et anonymt udtryk og en opbygning som gør at den ikke er ideel til nogen sport, er den svær at aktivere. I tæt sparring med de aktører der eerfølgende skal bruge banen, herunder Big Heart 

Skateboarding, BK Skjold og BørneBasketFonden, skal faciliteterne opgraderes til et optimeret multifunktionelt design for street sports, samt have et mere moderne og urbant look, som kan tiltale de unge. Specikt skal banen have en 

multifarvet asfaltcoating, og der skal anlægges to halve basketballbaner, to mobile fodboldmål og mobile skaterramper. Hertil skal re eksisterende fodboldmål ernes. De nye, mobile faciliteter giver optimeret mulighed for specik brug af 

banen, samtidig med at der skabes mere plads til eksibel brug for andre sports.

Lyngbyvej 110, 2100 

København Ø
Kultur Ø 292.485 308.685

82

Den levende og 

multifunktionelle 

byrumfacilitet på Enghavevej 

82

455375 3 KEID
Der skal søges 

ejerfuldmagt hos KEID.
GAME Renovering Bevægelse og Idræt

Vores måde at interagere med byen på har ændret sig. Hvor bevægelse og idræt en gang var gemt væk i haller og anlæg designet til formålet, er det i dag rykket ind i det offentlige rum og ud i byen. Derfor er der et stigende behov for urbane rum og rammer, hvor 

spontane og uformelle aktiviteter frit kan udfoldes. Når man undersøger, hvem der anvender de aktive byrum, er langt de este brugere unge mænd og drenge. Det rejser spørgsmålet om, hvordan vi skaber byrum, som også aktiverer piger og kvinder? Foran GAME 

Streetmekka København er der en nedslidt basketballbane, som trænger til et lø. Banen er delvist indrammet af KBH Volume på den ene side, og GAME Streetmekka på den anden side. Det skaber en form for åben-lukkethed, hvor udsigt til øvrige aktiviteter og dele 

af udemiljøet bevares. Samtidig er der en oplevelse af at være i en form for privat sfære uden for meget eksponering. Flere undersøgelser peger på, at netop faciliteter med en åben-lukkethed kan imødekomme piger og kvinders behov. GAME søger midler til at re-

designe og renovere den nedslidte basketballbane til et farverigt, inspirerende og aktivt byrum, som understøtter og opfordrer til mere bevægelse og idræt. Der er et særligt fokus på, at byrumsfaciliteten er attraktiv for piger og kvinder. Female Ballers – et basket 

community for og med kvinder - inddrages på forskellig vis i projektet, som består af tre faser: en udviklingsfase, en renovering- og omdannelsesfase og en aktiveringsfase. Ideer og prototyper fra udviklingsprocessen inddrages i det færdige design af rummets 

renovering og omdannelse, der i hovedtræk består af: - at påføre ny asfaltbelægning inkl. opstregning - opsætte nye baskeball hoops, der er justerbare - male omkringværende vægge med farver og evt. et streetart piece - bygge funktioner til ophold og socialt 

samvær med indbygget opbevaring. Det kan fx være en form for tribune. Det skal ideer fra de to workshops være med til at alare - installere lys.

Enghavevej 82D, 2450 

København SV
Kultur V 455.375 455.375

2.000.000
KF135 Pulje til outdoor 

idrætsfaciliteter, i alt
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